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El PS carrega contra “l’arrogància” de la majoria els
darrers anys al Consell
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“Arrogant”. Així ha definit la número 1 de llista territorial de PS i

Agrupament Encampadà, Marta Pujol, la forma de fer els darrers anys de la

majoria al Consell General. Davant aquesta manera d’actuar, la seva

candidatura, ha assegurat, proposen un “canvi”. Així ho ha assegurat durant

la reunió de poble que les dues formacions han celebrat aquesta tarda a

Encamp. Justament, per estar “més a prop” de la ciutadania, han triat un

cèntric bar del poble en comptes d’un lloc on estiguessin a sobre d’un

escenari.

En la trobada, Pujol no s’ha estalviat crítiques cap a la majoria que els darrers anys han

format Demòcrates, Liberals, Acció i Ciutadans Compromesos. “Hem tingut una

forma de fer arrogant”, ha assegurat. El dard ha estat clar i ha volgut assegurar que si

PS i Agrupament entren al parlament “canviarem aquestes maneres”.

La cap de llista encampadana ha explicat que al seu programa també incorporen un
programa de suport per avalar el 20% de l’adquisició de pisos i ha insinuat que Govern la va
copiar perquè els va arribar d’alguna forma

Els candidats encampadans han apostat per un format diferent de reunió de poble. A un

bar, al mateix nivell, han indicat, que la resta de ciutadans. Una trentena han assistit,

alguns dels quals han pres la paraula per demanar qüestions del programa. Com ara,

l’habitatge. En aquest punt, Pujol ha lamentat que “per ara, totes les promocions

que tenim a la parròquia són de venda”. Al seu entendre, el que cal “és tenir

pisos de lloguer i a preus assequibles”.

La candidata, però, també ha apuntat propostes dirigides a facilitar l’adquisició

d’immobles, especialment entre la gent jove. I una d’elles, ha apuntat, és la d’ajudar a

cobrir el 20% del cost d’un pis que no acostuma a cobrir una hipoteca. En un clar

missatge a Govern, ha recordat que “ara s’han despenjat amb la mateixa

proposta, no sé si és que els va arribar i l’han volgut fer a correcuita”, ha

indicat.

La número 2 de la llista, Susagna Venable, també ha carregat contra Demòcrates i els seus

socis en aquesta qüestió. “Fa quatre anys que es veu que hi ha un problema i no s’ha fet

res; ara, s’ha desbocat totalment”, ha lamentat. En canvi, ha assegurat que la llista de PS i

AE “portem proposta per a tots, sobretot en aquest tema tan cabdal”.

Altres temes tractats han estat la proposta de reforma de l’IGI, amb la davallada del tipus

al 0% per als productes bàsics o la necessitat de donar més suport als joves que volen

estudiar a l’estranger. Una altra qüestió feta pel públic assistent ha colpejat directament
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Pujol. S’ha demanat per si hi ha previstos programes per promoure l’ús del català.

“M’agradaria que tots els ministeris del Govern col·laboressin a protegir la nostra llengua;

n’hi ha que ens esforcem molt i altres fan esdeveniments i li posen el nom en un altre

idioma”, ha comentat.

CANILLO

Al migdia, tocava una altra reunió de poble, en aquest cas a Canillo. El candidat a cap de

Govern, Pere López, i la número 2 de la llista nacional, Judith Salazar, han recollit i

compartit amb els assistents la necessitat de treballar en matèria d’habitatge, pensions i

l’acord d’associació amb la Unió Europea, àmbits que són primordials dins del programa

de l’aliança socialdemòcrata, entre d’altres.

Salazar també ha destacat el desig d’explicar arreu del territori les mesures dels

socialdemòcrates i que Canillo no en podia ser una excepció, tot i no haver pogut formar

una candidatura territorial. “La voluntat no era tancar llista tant sí com no, sinó la d’oferir

una alternativa amb cara i ulls que malauradament no ha estat possible. Hem de ser

conscients que cal un treball més aprofundit en aquest territori”, ha reconegut.

Així mateix, la número 2 de PS SDP + ha subratllat la importància dels resultats de la

darrera contesa electoral pel que fa a la voluntat de la població de tenir un canvi de rumb

al país: “Si el volem que realment es faci a nivell nacional ens cal el suport de tothom i des

de totes les parròquies”.

 

 


